

Title (en)  
Lock.

Title (de)  
Schloss.

Title (fr)  
Serrure.

Publication  
**EP 0362560 A2 19900411 (DE)**

Application  
**EP 89116333 A 19890905**

Priority  
DE 3833403 A 19881001

Abstract (en)

The invention relates to a lock (3) which is actuatable from the outside of a door or the like and which is connected via a coupling rod (12) or the like to a closing device (14) located on the outside of the door, and, to increase security against break-ins, proposes that the coupling rod (12) should pass through a channel (22) assigned a channel-closing jaw (28) which, spring-loaded in the closing direction, is supported on the coupling rod (12).<IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft ein von der Außenseite einer Tür oder dergleichen betätigbares Schloß (3), welches über eine Kupplungsstange (12) oder dergleichen mit einer türäußenseitigen Schließeinrichtung (14) verbunden ist, und schlägt zur Erhöhung der Einbruchssicherheit vor, daß die Kupplungsstange (12) einen Kanal (22) durchsetzt, dem eine Kanal-Verschlußbacke (28) zugeordnet ist, die sich, in Verschlußrichtung federbelastet, auf der Kupplungsstange (12) abstützt.

IPC 1-7  
**E05B 17/20**

IPC 8 full level  
**E05B 17/20** (2006.01)

CPC (source: EP US)  
**E05B 17/2092** (2013.01 - EP US); **Y10T 70/25** (2015.04 - EP US); **Y10T 70/7706** (2015.04 - EP US)

Cited by  
DE29602821U1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0362560 A2 19900411; EP 0362560 A3 19910724**; DE 3833403 A1 19900405; JP H02256771 A 19901017; US 4987758 A 19910129

DOCDB simple family (application)  
**EP 89116333 A 19890905**; DE 3833403 A 19881001; JP 25763089 A 19891002; US 41227889 A 19890925